
Referat nummer 9-2012
Telefonmøte 03.09.2012 klokken 1900-1935

Deltakere: Bjørn Wæhre, Thor Egil Kristiansen, Grete Skeie, Grete Olavessen, Sissel Tangnes, 
Lisbeth Haugsdal.

Sak 

58-12 Godkjenning av innkalling og forslag til saksliste
Vedtak Godkjent

59-12 Gjennomgang av referat og oppfølgingsaker
Vedtak Sofie Vega Wollbraaten takket nei til redaktørjobb. Bjørn Wæhre snakket med Reidun

Monsholm for og få ideer til ny redaktør, men dessverre uten hell. Styret jobber aktivt for å 
finne noen og tar gjerne mot tips på kandidater til redaktør og eventuelt muligheter for å 
lage et redaktørteam.

60-12 Utstillinger 2014

Vedtak Forespørsler om utstillinger i 2014 er begynt å komme. Vi samler opp alle forespørsler om 
å ha med vår rase. Vi ser dette i sammenheng med våre egne utstillinger og svarer før 
01.02.13 som er fristen. Grete følger opp dette.

61-12 Eventuellt

Vedtak Valpe/Veteranutstilling i regi av NCK Akershus - Romerike kom det flere reaksjoner på.
Blant annet var den holdt på en meget ugunstig plass. Liten informasjon. 
Kommunikasjonen og samarbeidet med collieklubben var dårlig.

Vi tar dette denne situasjonen til etterretning og vurderer andre alternativer til neste år.

Gullvåg utstilling var vellykket, mindre hunder påmeldte. Dommer var godt fornøyd.

Ser ut til at Webredaktør følger opp, og siden ser ut til å være rimelig godt oppdatert.

Neste møte 01.10.2012 03.09.2012 Lisbeth Haugsdal

Referatet ble godkjent  xx.xx.2012


